
 

1/7 
 

Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

Zápis ze zasedání 

Vědecké rady Fakulty podnikohospodářské  

VŠE v Praze, které se konalo dne 08.03. 2023 
 

Místo konání: 08. 03. 2023 10–12 hodin, VŠE, NB 169 

Přítomni: viz prezenční listina (uložena na Děkanátu FPH) 

 

Program: 

 
1. Zahájení Vědecké rady FPH ..................................................................................................... 2 

2. EQUIS Peer Review Team Visit – shrnutí a další kroky .............................................................. 2 

3. Zahájení habilitačního řízení - Marko Orel, Ph.D. ..................................................................... 2 

4. Jmenování členů komisí a nového garanta navazujícího magisterského programu CEMS......... 4 

5. Arts management – reakreditace ............................................................................................ 5 

6. Strategie FPH 2023 – představení procesu a výsledných klíčových prvků ................................. 7 
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Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

1. Zahájení Vědecké rady FPH  
 
Děkan prof. Ing. Jiří Hnilica, Ph.D. přivítal přítomné členy, seznámil je s programem zasedání a zahájil 
Vědeckou radu Fakulty podnikohospodářské (dále jen VR FPH). Děkan zmínil, že bylo potřeba na 
poslední chvíli upravit program o bod, ve kterém bude představen návrh na reakreditaci 
bakalářského i navazujícího magisterského studijního programu Arts Management. Tento nový bod 
bylo nutné odhlasovat. 
 
Výsledky hlasování o změně programu: 

• Pro:   38 (všichni přítomní) 

• Proti:  0  

• Zdrželo se:  0 

 
Závěr: Změna programu byla odsouhlasena. 

2. EQUIS Peer Review Team Visit – shrnutí a další kroky  
 

Děkan shrnul nejdůležitější body z návštěvy EQUIS Peer Review komise a krátce představil členy 
EQUIS komise. Děkan uvedl, že žádné významné výtky jsme neobdrželi. Bylo nám doporučeno ujasnit 
si naše konkurenční výhody v evropském kontextu jako školy. FPH na tom pracuje a je si vědoma 
toho, že v ČR je viditelnost FPH větší (je pro nás důležitá). Děkan připomněl, že hlasování o 
reakreditaci EQUIS proběhne na konci května. Zprávu k připomínkování jsme zatím neobdrželi. Do 
té doby je fakultě původní akreditace prodloužena. 

3. Zahájení habilitačního řízení - Marko Orel, Ph.D.  
 

Proděkan pro výzkum a doktorské studium doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D.  stručně představil Marka 
Orla Ph.D., který zahájil habilitační řízení 16.2.2023. Marko Orel, Ph.D. je z Katedry podnikání a 
zabývá se pracovním prostředím a moderními metodami spolupráce. 
 
Proděkan doc. Hudík následně představil návrh na členy habilitační komise (viz Tab. 1) a zahájil 
hlasování o jeho schválení. 
 
Proběhlo hlasování o návrhu na složení habilitační komise s výsledkem: 

• Pro:   38  

• Proti:   0  

• Zdrželo se:  0 

 

Závěr: Návrh na složení habilitační komise pro Marko Orla, Ph.D. byl přijat. 
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Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

 

Předseda 
komise 

prof. Ing. Jiří Hnilica Ph.D. Vysoká škola ekonomická v Praze, Fakulta 
podnikohospodářská 

Členové 
komise 

Doc. Ing. Jaroslava Kubátová, Ph.D. FF, Univerzita Palackého v Olomouci  
Katedra ekonomických a manažerských studií 

  Doc. Marián Holienka  
Fakulta Managementu, Komenského univerzita v Bratislavě  
Proděkan pro vědu, výzkum a doktorské studium  
Katedra strategie a podnikání 

  Doc. Mgr. Zuzana Chytková, Ph.D.  
Fakulta podnikohospodářská, Vysoká škola ekonomická v Praze  
Katedra marketingu 

  RNDr. Pavel Bednář, Ph.D.  
Fakulta managementu a ekonomiky, Univerzita Tomáše Bati ve Zlíně  
Ústav regionálního rozvoje, veřejné správy a práva, ředitel ústavu 

Tab. 1: Návrh habilitační komise pro Marka Orla, Ph.D. 

 

Doc. Hudík poděkoval za schválení komise a dodal, že komise v tomto složení vybere habilitační 
přednášku Marka Orla, Ph.D., která se uskuteční na příštím setkání VR FPH.  
 
Prof. Ing. Mgr. Martin Lukeš, Ph.D. se přihlásil o slovo a poznamenal, že VR FPH v minulosti 
navrhovala téma přednášky habilitační komisi (jako nezávazný návrh), neboť dává smysl, aby si 
mohla vybrat přednášku, kterou bude poslouchat. 
 
Doc. Hudík přijal připomínku s komentářem, že tradice budeme dodržovat a představil témata 
navrhovaných habilitačních přednášek: 
 

1. “The Shift in the Coworking Model: From Individual-purposed and Corporate Coworking 

Environments to Digitalised Coworking” 

2. "The Future of Work: Navigating the Impact of Immersive Technology in the Virtual 

Workspace" 

3. “Expanding on qualitative methodologies in workplace research: From traditional 

ethnography to experimental ethnographic approaches” 

 
Poté následovalo hlasování s výsledkem: 
 

• Pro téma č. 1: 5 hlasů 

• Pro téma č. 2: 17 hlasů 

• Pro téma č. 3: 6 hlasů 

 
Habilitační komisi tedy bude doporučeno zvolit přednášku "The Future of Work: Navigating the 
Impact of Immersive Technology in the Virtual Workspace". 

https://kpo.vse.cz/o-katedre/seznameni-s-katedrou/lide/martin-lukes/
https://kpo.vse.cz/o-katedre/seznameni-s-katedrou/lide/martin-lukes/
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Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

4. Jmenování členů komisí a nového garanta navazujícího 
magisterského programu CEMS  

 
Proděkan doc. Hudík navrhl jmenovat doc. PhDr. Lubomíra Cingla, Ph.D. z Katedry manažerské 
ekonomie (FPH) školitelem studentů doktorského studia, členem/předsedou zkušební komise pro 
státní doktorskou zkoušku a členem komise pro obhajoby doktorských disertačních prací v českých 
i anglických doktorských programech (oborech) Management a manažerská ekonomie, Podniková 
ekonomika a management, Ekonomie. 
 
Výsledky hlasování o jmenování doc. PhDr. Lubomíra Cingla, Ph.D.: 

• Pro:   38 

• Proti:  0 

• Zdrželo se:  0 

 
Závěr: Návrh jmenovat doc. PhDr. Lubomíra Cingla, Ph.D. byl přijat. 
 
Proděkan doc. Hudík navrhl jmenovat doc. Mgr. et Mgr. Ing. Štěpána Bahníka, Ph.D. z Katedry 
managementu (FPH) školitelem studentů doktorského studia, členem/předsedou zkušební komise 
pro státní doktorskou zkoušku a členem komise pro obhajoby doktorských disertačních prací v 
českých i anglických doktorských programech (oborech) Management a manažerská ekonomie, 
Podniková ekonomika a management, Ekonomie. 
 
Výsledky hlasování o jmenování doc. Mgr. et Mgr. Ing. Štěpána Bahníka, Ph.D.: 
 

• Pro:   38 

• Proti:  0 

• Zdrželo se:  0 

 
Závěr: Návrh jmenovat doc. Mgr. et Mgr. Ing. Štěpána Bahníka, Ph.D. byl přijat. 
 
Dále proděkan doc. Hudík navrhl jmenovat Ing. Václava Cejthamra, Ph.D. et Ph.D., vedoucího 
Katedry managementu, členem komise pro obhajoby doktorských disertačních prací v českých i 
anglických doktorských programech (oborech) Management a manažerská ekonomie, Podniková 
ekonomika a management. 
 
Výsledky hlasování o jmenování Ing. Václava Cejthamra, Ph.D. et Ph.D.: 

• Pro:   37 

• Proti:   0 

• Zdržel se:  1  

 
Závěr: Návrh jmenovat Ing. Václava Cejthamra, Ph.D. et Ph.D. byl přijat. 
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Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

Následně proděkanka pro pedagogickou činnost doc. Ing. Hana Mikovcová, Ph.D. přednesla návrh 
na jmenování Mgr. Marka Novinského, Ph.D.  a MgA. Marie Vítové Duškové, Ph.D., oba dva z Katedry 
marketingu (FPH), vedoucími diplomových prací, členy komisí pro státní zkoušky a obhajoby 
diplomových prací.  
 
Výsledky hlasování o jmenování Mgr. Marka Novinského, Ph.D.: 

• Pro:   38 

• Proti:  0 

• Zdrželo se:  0 

 
Závěr: Návrh jmenovat Mgr. Marka Novinského, Ph.D. byl přijat. 
 
 
Výsledky hlasování o jmenování MgA. Marie Vítové Duškové, Ph.D.: 

• Pro:   38 

• Proti:   0 

• Zdrželo se:  0 

 

Závěr: Návrh jmenovat MgA. Marii Vítovou Duškovou, Ph.D. byl přijat. 

 

Slovo si převzal děkan Hnilica s tím, že jako poslední bod v této sekci by rád přednesl návrh jmenovat 
doc. Ing. Ladislava Tylla, MBA, Ph.D.  garantem studijního programu International 
Management/CEMS. Následovalo krátké představení doc. Tylla a jeho úspěchů v rámci 
předmětného studijního programu. 
 
Výsledky hlasování o jmenování doc. Ing. Ladislava Tylla, MBA, Ph.D.: 

• Pro:   38 

• Proti:   0 

• Zdrželo se:  0 

 
Závěr: Návrh jmenovat doc. Ing. Ladislava Tylla, MBA, Ph.D.  garantem studijního programu 
International Management/CEMS byl přijat. 
 

5. Arts management – reakreditace 
 
Děkan Hnilica uvedl, že na konci roku 2023 končí interní akreditace studijního programu Arts 
Management (bakalářský i navazující magisterský stupeň).  
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Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

Slovo si vzala proděkanka doc. Mikovcová a krátce zmínila problémy v systému pro schvalování 
akreditací. Co se týká programu Arts Management, nedochází ke žádným změnám, které by měnily 
profil absolventa. Doc. Mikovcová představila strukturu bakalářského i navazujícího magisterského 
stupně: profil absolventa, strukturu kurzů, doporučené vedlejší specializace a podmínky pro přijetí. 
Dodala, že tyto standardní věci se nebudou měnit. 
 
Změny se budou týkat v minimální míře personálního obsazení. Nový spis bude k dispozici VR až se 
vyřeší technické problémy v informačním systému interních akreditací. 
 
18. dubna se o Arts managementu (bakalářském i navazujícím magisterském programu), bude 
hlasovat na Radě pro vnitřní hodnocení VŠE. Do té doby je třeba schválit materiály Vědeckou radou 
FPH, následně Akademickým senátem FPH. Materiály budou VR poskytnuty do 16. 3. s tím, že per 
rollam hlasování VR by mělo proběhnout nejpozději do 23. 3. 
 
Doc. Ing. Jiří Patočka, CSc., garant obou studijních programů Arts Management, si vzal slovo, shrnul 
dosavadní úspěchy a představil výchozí koncepci studijního programu: 

- za posledních 5 let se podařilo vyprofilovat hlavní předměty; 

- Arts Management se zúčastnil rankingu QS Universal, kde se umístil poprvé na 12. místě 

a následně dvakrát za sebou na 7. místě.  

- zájem o studium v oboru Arts Management kontinuálně roste; absolventi jsou žádáni 

v různých oblastech kultury; je zájem o bakaláře, praxe potřebuje manažery a ekonomy.  

 

Za základ vize programů zdůraznil: 
- pokračování a prohlubování spolupráce s praxí;  

- důraz na internacionalizaci (mezi úspěšné aktivity jmenoval doc. Patočka např. International 

Week of Arts Management, který měl velký ohlas u studentů) a na výzkumné aktivity;  

- zintenzivnění komunikace s absolventy. 

 
Následovala diskuse. Ing. Arch. Naděžda Goryczková (Národní Památkový ústav, generální ředitelka) 
a Mgr. Karel Ksandr (Národní technické muzeum, generální ředitel) ocenili spolupráci s katedrou Arts 
Managementu a vyzdvihli uplatnitelnost absolventů studijního programu v praxi.   
 
Děkan Hnilica poděkoval za diskusi a upozornil ještě jednou, že o návrhu reakreditace bude Vědecká 
rada hlasovat per-rollam. 
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Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

6. Strategie FPH 2023 – představení procesu a výsledných 
klíčových prvků 

 
Děkan Hnilica uvedl, že jedna z výtek EFMD se týkala strategie. Výtka upozorňovala na nutnost 
uvádět kromě cílů explicitně i zamýšlené aktivity a měřítka úspěšnosti (KPI). Zmínil, že strategie se 
nyní půl roku intenzivně na fakultě společně tvořila a ze strategie, která byla všem členům vědecké 
rady zpřístupněna, podrobněji představil tři pilíře spolupráce s firemními partnery:  
 

1. výuka a kontakt se studenty, 

2. výzkum, 

3. exekutivní vzdělávání. 

 
Děkan Hnilica následně zahájil plánovaný společný workshop a představil otázky, kterými se 
účastníci VR zabývali.  
 

1. Proč chtějí firmy spolupracovat či už spolupracují s univerzitami? 

2. Proč nechtějí firmy spolupracovat s univerzitami? 

3. Jak se důvody pro spolupráci a nespolupráci mění v čase? 

 
Účastníci se rozdělili do 5 skupin (v každé skupince byl min. 1 zástupce z FPH, min. 1 externí zástupce 
vysokoškolské instituce a min. 1 zástupce z praxe). Skupiny měly na přípravu a diskusi 45 min. Děkan 
Hnilica připomněl, že všechny nápady i invence jsou vítány. Po 45 min. začaly prezentace 
jednotlivých týmů a společná diskuse. 
 
Děkan Hnilica poděkoval za vhledy jednotlivých týmů, které považoval pro úspěch fakulty do 
budoucna za vysoce přínosné. Připomněl aktuální témata, kterými se vedení fakulty zabývá: kariérní 
plán a rozvoj zaměstnanců, hledání dlouhodobé konkurenční výhody fakulty v evropském kontextu.  
 
Další setkáni VR FPH se uskuteční ve středu 21. 6. 2023. 
 

 
Zapsala: Ing. Klára Vítečková 
 
Schválil: prof. Ing. Jiří Hnilica, Ph.D. 

 


